
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 4. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 307
Vil ministeren oplyse, hvad der er sparet ved den model, der er valgt til støjaf-
skærmning ved Allingvej i Hvidovre, i forhold til det bevilligede beløb på 16
mio. kr. Og hvad det vil koste ekstra, hvis man vælger en støjafskærmning,
der er 5 meter høj i stedet for 3 meter og dermed også bringer støjgenerne fra
motorvejen ned under de fastsatte grænseværdier?

Svar bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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